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Fritidsnämnden 

Redogörelse av förslag till utbyggnad av Saltsjö Duvnäs 
Tennisklubbs tennishall 
Politikerinitiativ den 27 augusti 2014 av Ulf Öberg (S) 

Förslag till beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet och beslutar att politikerinitiativet 
därmed är besvarat. 

Förslagen i politikerinitiativet 
I sitt politikerinitiativ den 27 augusti 2014, § 99, önskade Ulf Öberg (S) att fritidsnämnden 
vid dess nästkommande sammanträde skulle en föredragning om turerna kring utbyggnaden 
av Saltsjö Duvnäs Tennisklubbs tennishall, och de aktuella planerna att eventuellt flytta 
hallen från Saltsjö-Duvnäs. 
 
Fritidsnämnden beslutade att ge direktör Malin Westerback och stadsledningskontoret i 
uppdrag att bereda ärendet. 

Stadsledningskontorets utredning och bedömning 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden beslutade den 16 oktober 2013, § 283, att avslå Saltsjö 
Duvnäs tennisklubbs ansökan om planbesked för fastigheten Sicklaön 208:8, där 
tennishallen ligger. Tennisklubben ville ha en byggrätt för en tillbyggnad som skulle rymma 
två banor som komplement till befintliga tre. Nämnden motiverade sitt avslag med att 
platsen inte var lämplig för den tänkta tillbyggnaden. Miljö- och stadsbyggnadsnämnden har 
begärt att få en redogörelse för eventuellt andra möjliga platser enligt önskemål som 
tennisklubben framfört tidigare. Den utredningen är inte slutförd. Det finns även ett 
tidigare politikerinitiativ, väckt av Magnus Sjöqvist (M) vid sammanträdet den 16 november 
2011,§ 351, som innebär att miljö- och stadsbyggnadsnämnden till det som nu är mark- och 
exploateringsenheten, har överlämnat ett förslag om att undersöka möjligheterna att inleda 
ett arbete med syfte att hitta en lämplig lokalisering. 
 
Tennishallen är belägen på mark som tillhör Nacka kommun och tennisklubben har ett 
arrende som löper från den 1 oktober 1991 och som går ut den 30 september 2016. Om 
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arrendet inte sägs upp senast den 30 september 2015 förlängs det på fem år. Det finns i 
dagsläget inte någon lämplig kommunalt ägd mark som tennishallen kan flyttas till, som 
uppfyller tennisklubbens behov av att hallen är centralt belägen. Det pågår ingen konkret 
planering för att anskaffa annan mark som tennishallen kan flyttas till. Vissa diskussioner 
om den mark där infartsparkeringen vid Skurubron är lokaliserad till har funnits men 
kommunen har inte gått vidare med det då det förutsätter att infartsparkeringen kan flyttas. 
En ny placering för den har inte kunnat tas fram. I dag finns således inte några konkreta 
planer för att flytta tennishallen att redovisa. 
  

Bilagor 
1. Fritidsnämndens beslut den 27 augusti 2014, § 99 
2. Politikerinitiativ Ulf Öberg (S) 

 
 
 
Malin Westerback 
Direktör arbete och fritid     
Stadsledningskontoret 
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